
 
Styrelsemöte     2024-12-15 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Jenny Carlsson-Svärd, Emil Carlsson, Henrik Berntson,Isabelle Andersson,  

Erling Wulff. 

Frånvarande: Katarina Österdahl, Malin Fransson, Johanna Karlsson, Fredrik Wadsten. 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Henrik Berntson 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Emil Carlsson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

        November gav en förlust på -170 tkr, ackumulerat helår + 681 tkr.  

              Resultatet förväntas bli + 500 tkr. I detta ligger bidragsutbetalningar för gjorda investeringar  

              under året, där utgifterna lagts som avskrivningar kommande 5 år.   

 

              I övrigt så ligger resultatet i linje med budgeten. 

        Faktura på gödsling av planer är på väg, var dock felaktig så fått göras om! 

        Kostnader för fjärrvärmen stigit med 15% för året! 

        Elavtalet går ut nu, går över på rörligt eller 50/50, Erling handlägger detta. 

        Investeringsbidrag gjorda för planerad renovering av omklädningsrummen på Gaisgården. 

 

5. Årshjulet 

 

Ett Årshjul har skapats inför 2025. Biläggs till Tobias för avstämning rörande datum för 

hundutställningar och vilka som bokats utifrån förra årets aktörer. 

 

6. Julklappar 

 

Avslutat- Tomten har varit på rundresa. 

 

 

 

 

 



7. Övriga  

 

✓ Städning skötsel Frasses, har uppkommit en fråga hur det ska hanteras inför 

uthyrningar. Styrelsen önskar att den anställda personalen vi har ombesörjer översyn 

inför uthyrningar och att de själva pratar ihop sig om detta. Alla som hyr och som 

utnyttjar lokalen har ju ett eget ansvar att plocka undan och grovstäda.  

 

✓ Erling har haft möte på plats med Peter Hagström rörande skötseln av Ribbavallen. 

Kommunen tog på sig att titta på belysning från parkering ner till Frasses. 

 

✓ Avslag från Fritid rörande konstgräsplan, inga pengar för detta nu! Möte med 

berörda föreningar är inplanerat till 16/1 där frågan kommer att tas upp! 

 

✓ Riktat erbjudande till campinggäster att utnyttja gymmet sommartid, tar upp detta i 

januari och jobbar då vidare med frågan.   

 

✓ Enhetlig klädsel då man representerar föreningen i olika sammanhang. Henrik fixar 

inköp av detta så vi har T-tröjor och jackar, förvaras på kansliet.  

 

   

            Nästa möten blir söndag 26/1 kl.17.00 på Frasses. 

 

 

 

            Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:   Justerande:         Ordförande: 

 

 

 

______________________              _______________________      ___________________ 

Magnus Strand  Emil Carlsson                             Henrik Berntson 

  
 


